

CAUTION: Before use, please read these instructions carefully! In order to avoid possible damage to your device or other safety hazards, please make sure the power outlet you intend to use has the proper voltage BEFORE using this adaptor.

Each country had its own regulations regarding the use of travel adaptors. Please check prior to use. Not to be used in Canada.

No grounding. This product is for use with unearthed or double-insulated appliances only.

Indoor use only.

1. This product does not convert voltage.
2. Do not use with a hair dryer.
3. This product can be used with Class II electronic devices up to 13A (1430W max. at 110V, 3250W max. at 250V).
4. Do not disassemble this adaptor.
5. Do not expose to liquid, moisture, or extreme temperatures.
6. This adaptor is not a toy. Not suitable for children.
7. Using a power source with a voltage more than the nameplate rating is harmful to the adaptor.
8. Always ensure that the adaptor is unplugged when not in use. The adaptor may be hazardous and can lead to electric shock if misused.

TRAVEL ADAPTORS:



ROYAUME-UNI
IRELAND
HONG KONG
SINGAPORE
SOME AFRICAN COUNTRIES
SOME MIDDLE EASTERN COUNTRIES



NORTH AMERICA
JAPAN
PHILIPPINES
SOME CARIBBEAN COUNTRIES



EUROPE
RUSSIA
SOME AFRICAN COUNTRIES
SOME ASIAN COUNTRIES
SOME CARIBBEAN COUNTRIES
SOME MIDDLE EASTERN COUNTRIES



Adjustable pins:
AUSTRALIA
NEW ZEALAND
CHINA
FIJI

AVERTISSEMENT : Veuillez lire attentivement les instructions avant l'utilisation! Ce produit ne convertit pas la tension. Afin d'éviter d'endommager votre appareil ou tout autre danger, assurez-vous que la prise de courant que vous souhaitez utiliser dispose de la tension adéquate AVANT d'utiliser cet adaptateur.

Chaque pays a ses propres règlements en matière d'utilisation d'adaptateurs de voyage. Veuillez les consulter avant l'utilisation. Ne pas utiliser au Canada.

Pas de mise à la terre. Ce produit doit être utilisé uniquement avec des appareils sans mise à la terre ou à double isolation.

Utilisation à l'intérieur seulement.

1. Ce produit ne transforme pas la tension.
2. Ne pas utiliser avec un séchoir à cheveux.
3. Ce produit peut être utilisé avec des appareils électroniques de classe II jusqu'à 13 A (1430 W max. à 110 V, 3250 W max. à 250 V).
4. Ne pas désassembler cet adaptateur.
5. Ne pas exposer au liquide, à l'humidité ou à des températures extrêmes.
6. Cet adaptateur n'est pas un jouet. Ne convient pas aux enfants.
7. L'utilisation d'une source d'alimentation avec une tension supérieure à celle indiquée sur la plaque signalétique est dommageable pour l'adaptateur.
8. Toujours s'assurer que l'adaptateur est débranché lorsqu'il n'est pas utilisé. L'adaptateur peut être dangereux et provoquer une décharge électrique s'il est mal utilisé.

ADAPTATEURS DE VOYAGE :



ROYAUME-UNI
IRLANDE
HONG KONG
SINGAPOUR
CERTAINS PAYS D'AFRIQUE
CERTAINS PAYS DU MOYEN-ORIENT



AMÉRIQUE DU NORD
JAPON
PHILIPPINES
CERTAINS PAYS
DES CARAÏBES



EUROPE
RUSSIE
CERTAINS PAYS D'AFRIQUE
CERTAINS PAYS D'ASIE
CERTAINS PAYS DES CARAÏBES
CERTAINS PAYS DU MOYEN-ORIENT



Fiches réglables :
AUSTRALIE
NOUVELLE-ZÉLAND
CHINE
FIDJI